
Årsmötesprotokoll 

2013.03.19 
Protokoll fört vid Svensk Förening för Resemedicins 
årsmöte  
 
Tid och plats: Den 19:e mars 2013 på Smittskydd 
Stockholm, Magnus Ladulåsgatan 63 A, Stockholm 
 
Närvarande: 19 stycken medlemmar 
 
§1.  
Ordförande Helena Hervius-Askling förklarade mötet öppnat. 
 
§2.  
Till ordförande för mötet valdes Helena Hervius-Askling. 
 
§3.  
Till sekreterare för mötet valdes Annika Holm. 
 
§4.  
Till protokolljusterare valdes Sirkka Vene och Lars Rombo. 
 
§5.  
Kallelseförfarandet till årsmötet godkändes. 
 
§6.  
Verksamhetsberättelse 2011.09.01-2012.12.31 
presenterades av Helena Hervius-Askling och godkändes av 
årsmötet. 
 
§7.  
Kassör Per Benno presenterade Ekonomisk 
Verksamhetsberättelse 2012.01.01-2012.12.31. Föreningen 
har 335 stycken registrerade medlemmar, varav 203 stycken 
har betalt stadgad medlemsavgift. 11 stycken personer är 
över 65 år och två personer är hedersmedlemmar.  
 
§8.  
Revisionsberättelsen från Berit Magaard och Christer 
Monthan lästes upp av ordförande. Räkenskaperna befanns 



vara förda med god ordning och med vederbörliga 
verifikationer.  
 
§9.  
Förslag om ansvarsfrihet för styrelsen beviljades enhälligt av 
årsmötet. 
 
§10.  
Årsmötet valde Berit Magaard och Anna Ulgemo till revisorer 
för kommande verksamhetsår. Årsmötet valde Torbjörn 
Norén till revisorssuppleant för kommande verksamhetsår.  
 
§11.  
Den föreslagna medlemsavgiften på 100 SEK/år bifölls och 
fastställdes av årsmötet. 
 
§12.  
Årsmötet valde in följande personer i styrelsen: 
1. Anna Gutniak, läkare, Stockholm, ledamot 
2. Ulrica Sand-Höglund, sjuksköterska, Göteborg, ledamot 
3. Christer Monthan, sjuksköterska, Stockhom, vice-
ordförande. 
 
§13.  
Nuvarande valberedning sitter ytterligare ett år. 
Valberedningen består av Ewa Gutniak(sammankallande), 
Lola Kinnman och Lars Lindquist. 
 
§14.  
Årsmötet godkände fullmaktsförfarande vid röstning. En 
medlem kan företrädas genom skriftlig fullmakt av annan 
medlem. Detta läggs till i föreningens stadgar. 
 
§15.  
Övriga frågor: 
Diskussion angående nyckelposter i styrelsen, t. ex kassör, 
som är avgörande för en fungerande förening. Styrelsen får i 
uppgift att fundera angående fördelning av styrelseposter 
internt.  
 
§16.  
Ordförande förklarade mötet avslutat. 

Protokollförare: Annika Holm 



Protokolljusterare: Sirkka Vene / Lars Rombo 

 

 


